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Emne: Spørsmål til utvalsmøte i Næring
 
Skriftleg spørsmål til Næringsutvalet 25. nov 2020. Viss fristen er ute, vil spørsmålet bli reist muntleg med ynskje
om skriftleg svar til neste møte. 
 
Ang Newton rom ved VGS
 
Fleire VGS utviklar Newtonrom saman med næringslivet. 
Eg er kjent med at me i den samanhengen har fått ein søknad frå Kvinnherad. 
 
Kan adm bekrefta dette?
Korleis er denne blitt handsama og kva er vedtaket?
Korleis handsamar fylkeskommunen denne type søknader (på generell basis) og kva kriterier blir lagt til grunn? 
 
Mvh Anne Gine Hestetun, Ap
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